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PROTOKÓŁ Nr 60 

z obrad LX Sesji Rady Gminy Rusiec, 

odbytej w dniu 28 listopada 2022 roku 

 

 

Obrady LX Sesji Rady Gminy Rusiec odbyły się 28 listopada 2022 r. w sali konferencyjnej Urzędu 

Gminy w Ruścu i trwały od godz. 1620 do godz. 1730. 

 

Obradom LX Sesji Rady Gminy Rusiec przewodniczył Rafał Rabenda – Przewodniczący Rady 

Gminy Rusiec. 

 

O terminie LX Sesji Rady Gminy Rusiec radni zostali powiadomieni na piśmie wraz  z porządkiem 

obrad, projektami uchwał, które były przedmiotem obrad sesji. 

 

Ustawowy komplet Rady Gminy Rusiec – 15 radnych 

Obecnych na LX Sesji Rady Gminy Rusiec – 13 radnych 

 

Obecni Radni Rady Gminy Rusiec na LX Sesji Rady Gminy Rusiec: 

  

1. Bartosik Malwina 

2. Bieniek Radosław 

3. Bogusławski Bogumił 

4. Ciężka Aneta 

5. Chwastowski Adam 

6. Cywiński Andrzej  

7. Dziedzic Robert 

8. Rabenda Rafał 

9. Skrzydlewski Paweł 

10. Szczepanik Józef 

11. Szymczak Paweł 

12. Wilczyński Jacek 

13. Wlaźlak Mirosław 

 

Nieobecni: 

1. Foręc Wojciech 

2. Kozieł Wojciech 

 
/lista obecności radnych, stanowi załącznik do protokołu/ 

 

W obradach LX Sesji Rady Gminy Rusiec uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy Rusiec Damian Szczytowski 

2. Radni Rady Gminy Rusiec 

3. Skarbnik Gminy Rusiec Aleksandra Bartkowiak 

4. Radca prawny UG Magdalena Baś 

5. Sołtysi GR 

 

 

Punkt 1. Otwarcie obrad LX Sesji Rady Gminy Rusiec. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda dokonał otwarcia obrad LX Sesji Rady Gminy 

Rusiec, wypowiadając formułę „otwieram LX Sesję Rady Gminy Rusiec, zwołaną na dzień                   

28 listopada 2022 r. na godz. 1600”.  
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Punkt 2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji. 

Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad z uwagi na obecność 13 radnych, co stanowi 

kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 

 

Punkt 3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda odczytał porządek. 

1. Otwarcie obrad LX Sesji Rady Gminy Rusiec. 

2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji. 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad LIX Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, która odbyła się  

     15 listopada 2022 r. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

   1) przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2023 roku, 

   2) zmiany budżetu Gminy Rusiec na rok 2022, 

   3) obniżenia wysokości średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie 

Gminy Rusiec, 

   4) obniżenia wysokości średniej ceny sprzedaży drewna dla celów wymiaru podatku leśnego na 

terenie Gminy Rusiec, 

   5) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

   6) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych, 

 7) uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie (staw sołecki w Woli Wiązowej), 

 8) uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie (zakup urządzeń filtrujących powietrze). 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Rusiec o podejmowanych działaniach między sesjami.  

7. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji nt. działalności Komisji między sesjami. 

8. Informacja Wójta Gminy Rusiec o podejmowanych działaniach między sesjami. 

9. Informacja Wójta Gminy Rusiec o wykonaniu zgłoszonych wniosków i interpelacji. 

10. Informacja z wykonania Uchwał Rady Gminy Rusiec.  

11. Składanie interpelacji i wniosków na piśmie.  

12. Wolne wnioski i zapytania.  

13. Sprawy różne.  

14. Zakończenie obrad LX Sesji Rady Gminy Rusiec.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda wnoszę o wprowadzenie do porządku obrad 

dwóch projektów uchwał: 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na lata 2022 -2031, 

2) w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego. 

 

Wnoszę, aby projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na 

lata 2022 -2031 został ujęty w punkcie 5 podpunkt 2. 

Tym samym numeracja kolejnych projektów uchwał ulegnie zmianie. 

Natomiast projekt uchwały w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego 

zostanie ujęty w podpunkcie 10) punktu 5. 

Czy są pytania do wprowadzonych projektów uchwał? 

Brak 

Proszę o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na lata 2022 -2031. Kto z Państwa radnych jest: 
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„ZA” – 13 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski 

Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

W związku z powyższym głosowaniem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Proszę o wprowadzenie do porządku obrad drugiego projektu uchwały w sprawie ustalenia wstępnej 

lokalizacji przystanku komunikacyjnego. Kto z Państwa radnych jest: 

„ZA” – 13 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski 

Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

W związku z powyższym głosowaniem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Czy są pytania do całego porządku obrad po zmianach?  

Brak 

 

Proszę o przegłosowanie porządku obrad po zmianach.  Kto z Państwa radnych jest: 

„ZA” – 13 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski 

Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

W związku z powyższym głosowaniem porządek obrad sesji został przyjęty. 

 

 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu z obrad LIX Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec,  

               która odbyła się 15 listopada 2022 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda wyjaśnił, iż materiały z sesji wraz z protokołem 

były do wglądu w biurze Rady, w związku z czym zapytał czy są pytania lub uwagi do protokołu.  

Brak 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Gminy Rusiec poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski 

Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

wobec powyższego głosowania protokół z LIX Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

Punkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1) przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie w 2023 roku 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 
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Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski 

Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LX/399/2022 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 28 listopada 2022 roku 

w sprawie przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie            

w 2023 roku 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

  

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na lata 2022 -2031 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski 

Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LX/400/2022 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 28 listopada 2022 roku 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na lata 2022 -2031 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

3) zmiany budżetu Gminy Rusiec na rok 2022 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski 

Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LX/401/2022 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 28 listopada 2022 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Rusiec na rok 2022 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 
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4) obniżenia wysokości średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na 

terenie Gminy Rusiec 

 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda wyjaśnił, iż w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego z dnia 19 października 2022 r. w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów 

będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2023 ogłoszona została kwota w 

wysokości 74,05 zł za 1 dt.  

Podczas komisji wspólnej, która odbyła się w dniu 24 października były dwie propozycje:               

70,00zł i 72,00zł. 

Słucham propozycji stawki dla celów wymiaru podatku rolnego. 

Radny RGR Andrzej Cywiński pozwoliłem sobie zgłosić cenę skupu żyta do wymiaru podatku – 

70,00zł. Wiemy, że inflacja poszła dużo więcej, my podnieśliśmy 15% bodajże – 16% dokładnie. 

Cena  na wolnym rynku, przynajmniej w firmie – kosztuje 1100,00zł. Nie jest to może adekwatne do, 

zapędy ma i wójt i sołtysi, bo w każdej miejscowości coś potrzeba. I pieniędzy nie ma za dużo, dla 

tego żeby chociaż ta podwyżka wystarczyła na pokrycie kosztów oświetlenia na terenie Gminy 

Rusiec. To była moja propozycja – 70,00zł.  

Brak innych propozycji 

Głosowanie dla stawki 70,00zł: 

„ZA” – 13 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski 

Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

Głosowanie dla stawki 72,00zł: 

„ZA” – 0 radnych  

„PRZECIW” – 13 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, 

Chwastowski Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak 

Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 
„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

Czy są pytania do całego projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski 

Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LX/402/2022 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 28 listopada 2022 roku 

w sprawie obniżenia wysokości średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego 

na terenie Gminy Rusiec 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 
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5) obniżenia wysokości średniej ceny sprzedaży drewna dla celów wymiaru podatku 

leśnego na terenie Gminy Rusiec 

 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda wyjaśnił, iż w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego z dnia 19 października 2022 r. w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej 

według średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2022 r. ogłoszona 

została kwota 323,18 zł za 1m3. Słucham propozycji państwa radnych. 

Radna RGR Aneta Ciężka 55,00zł to powoduje wzrost w stosunku do roku ubiegłego o 17,78%. 

Przypominam, że nie ma żadnych dotacji unijnych do lasów, nie ma pomocy gminnej ani w utrzymaniu 

porządku, ani w zalesianiu, nie mówiąc o kradzieżach. Stąd moja propozycja. 

Radny RGR Andrzej Cywiński mogę powiedzieć tak – Jastrzębice mają dużo lasu i musimy płacić  

ten podatek. Niestety ceny węgla idą w górę, ludzie idą do lasu. Ktoś nie ma lasu, to musi kupić 

węgiel. Jest wiadomo. Kto ma swój las, to ma swój biznes. Ja proponuję stawkę 65,00zł. 

Radna RGR Aneta Ciężka Mam las, nie mam biznesu. Raczej okradają mnie z tego lasu. Po drugie nie 

wszystkich dotyczy ten podatek, tylko drzewostanu od 40 lat w górę. Tak więc, jak ktoś ma dużo 

lasu, ale młodego to ten podatek nie będzie dla niego straszny. 

Głosowanie dla stawki 55,00zł: 

„ZA” – 1 radny Ciężka Aneta, 

„PRZECIW” – 12 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, 

Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński 

Jacek, Wlaźlak Mirosław 
„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

Głosowanie dla stawki 65,00zł: 

„ZA” – 12 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, 

Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński 

Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 1 radny Ciężka Aneta 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 12 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Chwastowski Adam, 

Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński 

Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 1 radny Ciężka Aneta, 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LX/403/2022 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 28 listopada 2022 roku 

w sprawie obniżenia wysokości średniej ceny sprzedaży drewna dla celów wymiaru podatku  

                  leśnego na terenie Gminy Rusiec 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 
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6) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddawał pod głosowanie kolejne stawki z projektu uchwały: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

od gruntów: 

 

Rząd 

2023 

Propozycje                    

z komisji 

  

a) związanych z prowadzeniem 

działaln. gospod., bez względu na 

sposób zakwalifikowania w 

ewidencji gruntów i budynków, od 

1 m² powierzchni 

 

1,16 

 

1,10 

 

1,10 

 

ZA-13 

PRZ. -0 

WST. -0  

 

 

b) pod wodami powierzchniowymi 

stojącymi lub wodami 

powierzchniowymi płynącymi 

jezior i zbiorników sztucznych 

 

5,79 5,70 5,70 

 

ZA - 13 

PRZ. - 0 

WST. –0 

 

 

 

c) pozostałych, w tym zajętych na 

prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego 

przez organizację pożytku publ. od 

1 m ² powierzchni 

0,61 0,60 

0,58 

0,60 

 

ZA - 0 

PRZ.-13 

WST. -0 

0,58 

 

ZA – 13  

PRZ. - 0 

WST. – 0  

 

d)niezabudowanych objętych 

obszarem rewitalizacji 

 

 

3,81 

 

3,80 

 

3,80 

ZA - 13 

PRZ. - 0 

WST. - 0 
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Do punktu e) podczas zgłaszania propozycji stawki Radna RGR Aneta Ciężka Państwo radni, w 

większości decydujących o podatkach, mówię w większości, bo nie wszyscy, macie ziemię rolną, 

czyli od garaży wolno stojących i budynków nie płacicie podatku. Natomiast inni, którzy nie mają 

ziemi rolnej, czyli duża część mojego okręgu wyborczego, a na pewno sołeckiego są tzw. 

działkowcami i za każdy garaż, czy budynek gospodarczy, który też jest potrzebny płaci taką stawkę 

za metr kwadratowy. Dotyczy to głównie osób, niestety też skromnie żyjących, samotnych, 

emerytów i rencistów. I chciałabym, skoro nie mogę obniżyć tej stawki to pozostawić na tym 

poziomie co była. Dziękuję 

 

 

 

 

 

 

od budynków lub ich części: 

Rząd 

2023 

Propo

zycje                    

z 

komis

ji 

----- ------ ------ ---- 

a) mieszkalnych od 1 m² 

powierzchni użytkowej 

 

1,00 0,95 

0,90 

0,90 

 

ZA -0 

PRZ.-13 

WST.-0 

0,95 

 

ZA-0 

PRZ.-13 

WST.-0 

R. Dziedzic 

– 0,93 

 

ZA-13 

PRZ.-0 

WST.-0 

 

 

 

b) związanych z 

prowadzeniem działal. 

gospod. oraz od budynków 

mieszkalnych lub ich części 

zajętych na prowadzenie 

działalności gospod. od 1 m² 

powierzchni użytkowej 

 

28,78 

 

26,00 

27,30 

26,84 

27,50 

26,00 

 

ZA-0 

PRZ.-13 

WST.-0 

27,30 

 

ZA-1 

(J.szcz.) 

PRZ.-12 

WST.-0 

26,84 

 

 

ZA-0 

PRZ.-13 

WST.-0 

27,50 

ZA-0 

PRZ.-13 

WST.-0 

 

27,32 R.Dziedzic 

ZA-12 

PRZ.-1 (J.Szcz.) 

WST.-0 

c) zajętych na prowadzenie 

działaln.gospod. w zakresie 

obrotu kwalifikowanym 

materiałem siewnym od 1 m² 

powierzchni użytkowej 

 

13,47 

 

13,00 

13,00 

 

ZA-13 

PRZ.-0 

WST.-0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

d) zajętych na prowadzenie 

działalności gospodarczej w 

zakresie udzielania świadczeń 

zdrowotnych od 1 m² 

powierzchni użytkowej 

 

5,87 

 

5,80 

5,60 

5,60 

 

ZA-1 

(A.Ciężka

) 

PRZ.-12 

WST.-0 

5,80 

 

ZA-0 

PRZ.-13 

WST.-0 

R.Dziedzic 

5,65 

 

ZA-12 

PRZ.1(A.Ci

ężka) 

WST.-0 

 

 

 

e) pozostałych, w tym 

zajętych na prowadzenie 

odpłatnej statutowej działaln. 

pożytku publ. przez 

organizacje pożytku 

publicznego od 1 m ² 

powierzchni użytkowej 

 

9,71 

 

9,00 

 

9,00 

 

ZA-0 

PRZ.-13 

WST.-0 

 

8,37 A. 

Ciężka 

 

ZA-1 

(A.Ciężka) 

PRZ.-12 

WST.-0 

 

8,60 R. 

Dziedzic 

 

ZA-12 

PRZ.-

1(A.Ciężka) 

WST.-0 
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Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski 

Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LX/404/2022 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 28 listopada 2022 roku 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

PRZERWA 

 

7) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 

 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda jak wiemy na komisji nie padła propozycja dla każdej ze 

stawek z osobna. Padła propozycja, ażeby o pewien procent podnieść te stawki. Padła propozycja, 

aby podnieść o 10%.  

Czy są inne propozycje stawek? 

Brak 

Proszę o przegłosowanie propozycji podniesienia stawki podatku o 10% 

„ZA” – 12 radnych Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski Adam, Cywiński 

Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 

Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 1 radny Bartosik Malwina, 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski 

Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LX/405/2022 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 28 listopada 2022 roku 

w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 
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8) uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie (staw sołecki w Woli Wiązowej) 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 10 radnych Bartosik Malwina, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski Adam, Cywiński 

Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Wilczyński Jacek,  

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 3 radnych Bieniek Radosław, Szymczak Paweł, Wlaźlak 

Mirosław 

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LX/406/2022 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 28 listopada 2022 roku 

w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

9) uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie (zakup urządzeń filtrujących 

powietrze) 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Robert Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski 

Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LX/407/2022 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 28 listopada 2022 roku 

w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

10) ustalenia wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski 

Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LX/408/2022 

RADY GMINY RUSIEC 
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z dnia 28 listopada 2022 roku 

w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

Punkt 6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Rusiec o podejmowanych działaniach 

między sesjami.  

Punkt 7. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji nt. działalności Komisji między sesjami. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda między sesjami odbywały się komisje wspólne, a nie było 

komisji stałych. Na komisjach wspólnych dwukrotnie były omawiane podatki, petycje oraz bieżące 

projekty uchwał. Czy są zapytania? 

Brak 

 

Punkt 8. Informacja Wójta Gminy Rusiec o podejmowanych działaniach między sesjami. 

Wójt GR Damiana Szczytowski przedstawię najważniejsze spotkania, które się odbyły: 

Sierpień zaczęliśmy od spotkania Społecznego Komitetu Budowy Obwodnicy w Ministerstwie 

Infrastruktury. 

Zebranie sołeckie w miejscowości Pawłów 

Udział w uroczystości centralnej akademii Dnia Energetyka w Bełchatowie 

Piknik sołecki Rusiec I i Rusiec II 

Sesja nadzwyczajna RGR 

Dożynki Wojewódzkie w Radomsku Gminę reprezentowało Koło Gospodyń Wiejskich ADA z 

Aleksandrowa 

Uroczystość 10-lecia stowarzyszenia pomocy osobom niepełnosprawnym Kuźnia Życzliwości 

Oraz 5-lecie Warsztatów Terapii Zajęciowej w Dąbrowie Rusieckiej 

Dożynki Gminne w Ruścu 

Podpisanie umowy z firmą – wykonawcą zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej w m. Dąbrowa 

Rusiecka” 

Wrzesień rozpoczęliśmy od rozpoczęcia roku szkolnego 

Spotkanie w Warszawie odnośnie przejęcia przez Bank Santander naszych obligacji 

Spotkanie z przedstawicielami GDDKiA podczas wizji lokalnej dot. skrzyżowania drogi Wieluńskiej 

z ul. Mickiewicza 

Sesja Nadzwyczajna RGR 

Jubileusz 75 – lecia oraz uroczyste przekazanie samochodu nowego ratowniczo-gaśniczego dla OSP 

w Dąbrowie Rusieckiej 

Uroczyste otwarcie instalacji do produkcji betonu w Bełchatowie 

Uroczyste wręczenie grantów i podpisanie umowy w ramach wsparcia rozwoju lokalnego Lokalna 

Grupa Działania Warta w Osjakowie 

Sesja Nadzwyczajna RGR 

Październik rozpoczęliśmy od zebrań sołeckich w Woli Wiązowej, Dębach Wolskich i Rusiec I 

Odebraliśmy zrealizowane zadanie: Przebudowa dróg gminnych – Dąbrowa Rusiecka 

Jubileusz Złote Gody 

Listopad – Nadzwyczajna Sesja RGR 

Spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w spr. termomodernizacji Urzędu Gminy 

Spotkanie w Woli Wiązowej w sprawie pomnika 

Uroczyste obchody Narodowego Święta Niepodległości 

Podpisanie umowy z firmą w ramach zadania Przebudowa drogi gminnej przy ul. Łąkowej w 

miejscowości Rusiec 
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Sesja Nadzwyczajna RGR 

Spotkanie z dyrektorem PZD w spr. projektów dróg powiatowych – droga w centrum Woli Wiązowej 

i ul. Dąbrowskiego w Ruścu 

Podpisanie umowy przebudowa dróg gminnych na terenie gminy Rusiec w ramach Rządowego 

Funduszu Polski Ład, edycja II – droga w Dąbrowie Rusieckiej (kontynuacja tzw. Kamionnej)                  

i druga część drogi Rusiec – Dębina. Na tej drodze w tym roku mają być wykonane prace ziemne, 

czyli będzie widać efekty po długoletnich oczekiwaniach mieszkańców Dębiny 

Podpisanie umowy na pełnienie funkcji inspektora nadzoru. 

  

Punkt 9. Informacja Wójta Gminy Rusiec o wykonaniu zgłoszonych wniosków i interpelacji. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 10. Informacja z wykonania Uchwał Rady Gminy Rusiec.  

Informacja z wykonania uchwał stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 11. Składanie interpelacji i wniosków na piśmie.  

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poprosił  o składanie wniosków i interpelacji na piśmie. 

 

Punkt 12. Wolne wnioski i zapytania.  

Radny RGR Józef Szczepanik poprosił o przedstawienie informacji nt. sprzedaży węgla. 

Wójt GR Damian Szczytowski odnośnie węgla - są zainteresowane 3 podmioty, które będą rozwoziły 

po  naszym terenie. Cena węgla to 2000,00zł. Nie mamy jeszcze informacji, kiedy ten węgiel do nas 

dotrze i kiedy będziemy mogli go odbierać. Też czekamy cały czas. Jak wiecie  państwo to wszystko 

jest na szybko. Wszystkie informacje będą przekazywane na bieżąco, ewentualnie kurendą czy też 

bezpośrednio do sołtysów. Jest lista zrobiona zapotrzebowania na ten rok. Mam nadzieję, że w ciągu 

tych dwóch tygodni węgiel do nas dojedzie. I zostanie rozdysponowany dla mieszkańców. 

Prawdopodobnie ta cena zostanie, z tego względu że robię wszystko, aby w tej cenie był dowóz do 

mieszkańców. Dlatego ta cena taka zostanie. Są trzy podmioty. Na te podmioty zostanie 

rozdysponowane, aby szybciej i sprawniej dotrzeć do mieszkańca. Mamy informację, że węgiel jest  

z polskich kopalni.  

 

 

Punkt 13. Sprawy różne.  

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda zwrócił się z zapytaniem czy są sprawy różne. 

Brak 

 

Punkt 14. Zakończenie obrad LX Sesji Rady Gminy Rusiec.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda podziękował Radzie Gminy Rusiec, Wójtowi 

Gminy oraz pracownikom Urzędu Gminy za uczestnictwo w obradach LX Sesji Rady Gminy Rusiec 

i dokonał jej zamknięcia. 

Na tym protokół zakończono.  

Protokół sporządziła:  Monika Pawlak 


